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 Onderwerp Toelichting Notulen 

1 Notulen  Geen op- of aanmerkingen over de oude notulen. Dank aan 
Lianne als notulist. 

2 Mededelingen Directie 
Team 

De tevredenheid enquête is uitgezet. Vanuit de ouders is 
alles hoger uitgezet dan de benchmarkt. 
Leerkrachten scoren iets lager dan de benchmarkt. Het lijkt 
dat dit komt uit het ‘we kunnen nog beter’. 
Directie gaat nog verder analyseren om hier verder 
conclusies uit te kunnen trekken. 
Directie stuurt de uitslag van het tevredenheidsonderzoek 
op en stuurt hun conclusies hiervan. 
Voor de volgende vergadering zal dit met de MR worden 
gedeeld, daarna zal er een schrijven aan alle ouders volgen. 
 
Op volgende vergadering mogen er op- en aanmerkingen 
komen op de analyse van directie op het 
tevredenheidsonderzoek. 
MR mag het kindcentrumplan nog een keer bekijken en 
feedback geven. Graag in de eerste week van juni feedback. 
 
Een volgende versie van het kindcentrumplan zal vanuit 
directie naar de MR gezonden worden. 
 
In de vakantie is in groep 8 iets voorgevallen op social 
media (whatsapp). Hierop is door de directie actie 
ondernomen onder andere door ouders te bellen, de 
betrokken kinderen te bellen en met de hele groep te 
praten. Dit omdat het belangrijk is dat de kinderen zich 
allemaal veilig voelen op school. Ondanks dat het buiten 
schooltijd heeft plaats gevallen, heeft het ook zijn weerslag 
op het veilige gevoel op school. 
Belangrijk hierin is partnerschap tussen school en alle 
ouders om de toekomstige generatie op een juiste wijze te 
onderwijzen op de omgang met elkaar. 
Er wordt gekeken of er een preventieve/proactieve vorm 
kan worden gevonden in de aanpak om social media op een 
goede vorm te gebruiken.  
Hierover zal ook een schrijven komen in de Veldpost. 

3 Verkiezingen Er is één 
motivatiebrief 
gestuurd. Dat 
betekent in 

Mehmet zou graag een volledige termijn nemen zodat hij 4 
jaar zitting kan nemen. 
 



principe dat Ana 
Kontic in de MR 
komt samen met 
Mehmet en Patty. 
Directie zal 
samen met 1 
teamlid in 
gesprek gaan met 
Ana over de 
verwachtingen. 
Naar aanleiding 
hiervan moeten 
Mehmet, Patty en 
Ana de termijnen 
verdelen. Hierna 
pas plaatsen in 
SS/Veldpost. 

Aan Patty wordt nagevraagd (door Mehmet) of de intentie 
is om dus door te werven en die termijn te overbruggen, of 
dat ze eventueel de korte termijn die open is wil nemen. 
 
Er volgt een gesprek tussen een directielid, Lianne en 
Mehmet met Ana om te kijken of de verwachtingen van 
beide zijdes overeenkomen. Daarna zal bekeken worden af 
Ana inderdaad een termijn neemt of dat er verder 
geworven moet worden. 
 
 

4 Jaaragenda 
schooljaar 2023-
2024 

Toestemming 
geven voor 
agenda komend 
schooljaar (zie 
bijlage), graag 
een kritische blik 

Er worden wat vragen gesteld. Er wordt door directie nog 
gekeken of er een E&P-dag verplaatst kan worden in 
november naar voor de rapporten, mocht dit niet zo zijn. 
 
De oudergeleding geeft akkoord. 
De teamgeleding geeft akkoord. 

5 Afschaffen 
strippenkaarten 
overblijf. 
 
 

Welke ‘inningen’ 
zijn dan wenselijk 
– toch 1 x per jaar 
voor het gehele 
jaar? Of twee 
keer per jaar voor 
het aantal dagen 
dat je overblijft. 
(zie bijlage) 
 
 

In het nieuwe voorstel komt een vast bedrag wat een ouder 
betaalt, naar rato van het aantal vaste overblijfdagen. In het 
nieuwe voorstel is het voor de ouders goedkoper om hun 
kind over te laten blijven én gaat er een stuk administratie 
voor de leerkrachten verminderd worden. Doordat de 
prijzen omlaag gaan, is men dus zelfs goedkoper uit 
wanneer een kind bijvoorbeeld nog 10 keer ziek is. 
 
De MR staat positief tegenover het voorstel. Mehmet en 
Daan gaan samen om tafel om te kijken hoe eventueel een 
praktische invulling kan worden gegeven aan een nieuw 
systeem. 

6 Rondvraag Korte vraag of 
onderwerpen 
voor volgende 
vergadering 

Bart: Kan er uitleg komen waarom kleuters op sloffen 
komen? Deze uitleg wordt gegeven. Er wordt opgemerkt 
dat de ontwikkeling van de voeten en de houding het best 
gaat op hele goede schoenen, of op blote voeten. Op 
sloffen bevorder je niet de houding van de voeten. Directie 
gaat hier over nadenken. 
 
Daan: Volgend jaar komt een lustrumjaar (25 jaar). In juni 
komt circus Renz naar de Arena. Om het lustrumjaar te 
openen gaat de hele school op juffen- en meesterdag naar 
het circus. 
Er is een nieuw logo voor Balans gekomen. Op de eerste 
schooldag volgend jaar wordt dit getoond. 
Voor of in de zomer komen er twee grote glijbanen op de 
Arena. Ook komen er nieuwe goaltjes en iets kleinere 
voetbalveldjes. 
 



 
 

 

Marit: De klimaatverbouwing van het gebouw wordt, door 
omstandigheden, ondanks eerdere communicatie toch later 
uitgevoerd dan de zomervakantie. 


